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 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie możliwości utworzenia parkingu na os. Piastowskim. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Zwrócili się do mnie mieszkańcy os. Piastowskiego z apelem o umożliwienie 

parkowania samochodów na niezagospodarowanym terenie należącym do Miasta 

(ark. 04, obr. 5, dz. 58/24. Mieszkańcy wskazują na bardzo duży problem  

z dostępnością miejsc parkingowych na os. Piastowskim. Udostępnienie wskazanego 

terenu może poprawić sytuację braku miejsc parkingowych na terenie blokowiska. 

Koszty udostępnienia terenu pod parking wydają się być niewielkie i sprowadzają się 

do dostosowania (poszerzenia) wjazdu na plac. 

 

 Proszę o podjęcie działań w tej sprawie. 

  

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka  

 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
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